
همه می دانیم چه پیراهنی را به تن داریم

ایمان صادقی: مثل سال 
اولم انگیزه دارم

یکــی از خریدهــای ملــوان بــرای لیــگ 
بیست و دوم، ایمان صادقی، دروازه بان 
فصل گذشــته فجر بود. گلری که رکورد 
بیشترین بازی لیگ بیست و یکم را در 
اختیــار دارد و حــالا دوبــاره بــه خانه اش 

بازگشــته است.
»خیلی خوشــحالم که دوبــاره به ملوان 
برگشــتم چــون اینجــا را خانــه خــودم 
می دانــم و هر زمانی که کادرفنی صلاح 
بدانــد، بــازی می کنــم، نهایت تلاشــم را 
بــرای موفقیــت تیــم بــه کار می گیــرم. 
امیدوارم که ســال خوبی داشــته باشــم 
و مطمئنــم بــا برنامه ریــزی مازیــار زارع 
و پژمــان نــوری و تــلاش بازیکنــان نتایج 
خوبــی بــرای ملــوان رقــم خواهیــم زد تا 

دل هوادارانــش شــاد شــود.
پیــش از ایــن شــش ســال بــرای ملــوان 
بــازی کــردم و امســال هفتمیــن ســال 
می شــود. از طرفی حدود 12سال است 
کــه در انزلــی زندگــی می کنــم و خیلــی 
خــوب می دانــم کــه مــردم انزلــی تــا چه 
انــدازه عاشــقانه تیم شــان را دوســت 
دارنــد. ســالی کــه مــن بــه پرســپولیس 
رفتــم، تیم ســقوط کرد اما خدا را شــکر 
بــا کادر فنــی و مدیریتی جوان دوباره به 

لیــگ برتــر بازگشــته اســت.
یــک ســال از ایــن مــدت را در لیــگ یک 
بــودم و بقیــه را در لیگ برتر بازی کردم. 
امســال هــم دوبــاره در لیــگ برتــر برای 

ملوان بازی خواهم کرد و تلاش خواهم 
کــرد کــه مثل ســابق برای ایــن تیم مؤثر 
باشــم. نهایت ســعی خــودم را کردم که 
هــواداران همیشــه از من راضی باشــند 
و امیــدوارم کــه در لیــگ بیســت و دوم 

هــم ایــن اتفاق تکرار شــود.
مــن شــخصاً انگیزه هــای بســیاری دارم 
تــا ســال های خــوب گذشــته ام را دوباره 
تکــرار کنــم. در ســال هایی کــه فوتبــال 
خود را در تیم های دیگر و خارج از انزلی 
پشــت سر گذاشــتم، تجربه های زیادی 
را بــه دســت آوردم و بــا ایــن تجربه هــا 
می توانــم بیشــتر بــه تیــم ملــوان کمک 
کنــم. حــدود 12 ســال اســت کــه اینجــا 
زندگی می کنم و دوســتان خیلی زیادی 
دارم. انزلی به نوعی بعد از تهران، شــهر 

دوم من اســت.
بــدون شــک هــدف و برنامه ریــزی 
مشــخصی داریــم کــه بایــد خودمــان را 
بــه رده هــای بــالای جــدول برســانیم. 
البتــه این را هم می دانیم که کار بســیار 
ســخت خواهــد بــود چــرا کــه تیم هــای 
دیگــر هــم بیــکار ننشســته اند. همــه 
فوتبالی هــا می داننــد که نتیجــه گرفتن 
برای هر تیمی در انزلی ســخت اســت و 
مــا با درایــت کادرفنی، تــلاش بازیکنان 
و از همــه مهم تــر حمایــت هــواداران 
ایــن شــرایط را بــرای حریفــان بــه وجود 
می آوریــم. ضمــن اینکــه در بازی هــای 
خــارج از خانــه هــم بــا تمــام تــوان بــه 
میــدان خواهیــم رفــت و به هیــچ تیمی 

بــاج نمی دهیــم.

بــه هــر حــال مــا الان پیراهــن یکــی از 
ریشــه دارترین تیم های فوتبــال ایران و 
پرافتخارترین تیم شمال کشور را بر تن 
داریــم که همین اهمیت و حساســیت 

کار را برای مــان دو چنــدان می کنــد.
من وقتی در ملوان بودم، گلرهای خوب 
دیگــری مثــل نیمــا میــرزازاد، علیرضــا 
حیــدری، ســید حســین حســینی و... 
بودنــد. بــا رضا هم چندین ســال اســت 
که دوست هستیم و سال خیلی خوبی 
کنــار هــم خواهیــم داشــت. امیــدوارم 
هــر کــس کــه از نظــر کادر فنــی خــوب 
باشــد و بــازی کنــد، بهتریــن عملکــرد را 
بــرای ملــوان داشــته باشــد. ملــوان در 
پســت دروازه بــان، همیشــه خوب بوده 
و گلرهــای خوبی داشــته اســت. این به 
حضور مربی دروازه بان های خوبی مثل 
آقــای حبیبی که مــدرس دروازه بانی در 

آســیا هســتند، بــر می گردد.
مــا الان شــرایط خوبی داریم و همزمان 
بــا تمرینــات بدنســازی چنــد بــازی 
تدارکاتــی خــوب را انجــام دادیــم و تــا 
شــروع فصــل بازی هــای دیگــری هــم 
خواهیــم داشــت تــا بــه مــرز آمادگــی 

بــالا برســیم.
بــه نظــرم باشــگاه بــر اســاس بودجه ای 
کــه داشــته بازیکنــان مدنظــرش را 
بــه خدمــت گرفتــه و آنچــه کــه مــن در 
تمرینــات از آنهــا می بینــم، انگیــزه بــالا 
و سختکوشــی اســت کــه یقیــن دارم 
ایــن مهــم خیلــی بــه روند صعــودی تیم 

کمــک می کنــد.

 zنقل و انتقالات

 zسیرجان

گل گهر  بی  مر یی  سیا سرآ مجتبی 
سیرجان در خصوص آخرین شرایط 
تیمش می گوید: »در پیش فصل 
تمرینات خوبی را پشت سر می گذرانیم 
و دو بازی دوستانه را انجام دادیم که 
در آنها دنبال اهداف تاکتیکی خود 
بودیم. با وجود اینکه چند بازیکن 
باکیفیت و محوری خود را در فصل 
نقل و انتقالات لیگ از دست دادیم اما 
تقریباً شاکله اصلی پارسال با همت 
مدیرعامل و هیأت مدیره باشگاه حفظ 
شده و تلاش خودشان را کرده اند تا 
خواسته های کادرفنی تا حد ممکن 

محقق شود.« او از جذب چند بازیکن 
خارجی خبر می دهد: »با چند بازیکن 
خارجی در حال مذاکره هستیم و چند 
بازیکن جوان خیلی خوب گرفتیم که 
به آینده باشگاه گل گهر قطعاً کمک 
خواهند کرد. نفرات سال گذشته 
همگی از بهترین ها هستند ولیکن ما 
بنا به چشم انداز باشگاه و تصمیمات 
امیر قلعه نویی پیش می رویم و هنوز 
نیاز به اضافه کردن بازیکن در برخی 
خطوط داریم.« سرآسیایی می داند 
که هواداران گل گهر انتظار زیادی از 
تیم شان دارند: »گل گهر شخصیت 

قابل احترامی در فوتبال ایران دارد 
که حضور امیر قلعه نویی به عنوان 
پرافتخارترین  مربی تاریخ فوتبال ما 
باعث شده تا خواسته ها از این تیم 
بالا برود و طبعاً باشگاه نیز اهدافی 
می کند. سعی  ل  نبا د را  متناسب 
می کنیم با جدیت و تلاش و همدلی 
اتفاقات خوبی را امسال رقم بزنیم تا 
پاسخ هواداران خونگرم سیرجانی را 

بدهیم.«
او با اشاره به ابقای اسکوچیچ این طور 
می گوید:  »نسل فوتبالی خیلی خوبی 
داریم و بالاخره اگر تصمیم بر ادامه 

همکاری با اسکوچیچ باشد به عنوان 
مربی ای که در مقاطعی قابلیت های 
خودش را داشته، باید اتحاد داشته 
باشیم و همه در هر بخش از فوتبال 
تلاش کنیم تا تیم ملی ما با بهترین 
کیفیت به جام جهانی برسد. فدراسیون 
فوتبال هم باید بهترین شرایط را برای 
ورود این تیم به جام جهانی مهیا کند. 
بازیکنان باکیفیت و با غیرتی داریم و 
در هر شرایطی برای پرچم پرافتخار 
کشورمان می جنگیم. با وجود همه 
حواشی شک ندارم که ما متحد و 
همدل وارد جام جهانی خواهیم شد.«

سرآسیایی: با چند بازیکن 
خارجی در حال مذاکره 

هستیم
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در آینه لیگ
فوتبال  ایران 10

تیــم فوتبــال آلومینیــوم اراک که از روز نهم تیرمــاه تمرینات پیش فصل خود 
را آغــاز کــرده، تاکنــون چهــار مســابقه تدارکاتــی انجــام داده و دو تســاوی و دو 
پیروزی داشــته و حالا مهدی رحمتی قصد دارد تا شــروع مســابقات حداقل 
پنــج بــازی دوســتانه دیگر برگــزار کنــد. خیبر خرم آبــاد، پیکان، مــس کرمان، 
گل گهر ســیرجان و مس رفســنجان حریفان تدارکاتی این تیم هستند. البته 

انجــام ایــن بازی ها به قرعه  کشــی مســابقات هم بســتگی دارد.

باشــگاه تراکتــور ایــن روزهــا در اردوی ترکیــه مراحــل آماده ســازی پیــش فصــل 
خــودش را دنبــال می کنــد و در کنــار آن مذاکــره بــا بازیکنان جدید بــرای تقویت 
تیــم هــم در دســتور کار قــرار دارد. در روزهــای اخیــر شــایعاتی مبنــی بــر علاقــه 
تراکتور به جذب الکساندر پاتو، ستاره سابق میلان و تیم ملی برزیل و بازیکن 
فعلی اورلاندو امریکا مطرح شــده که پیگیری های انجام شــده نشــان می دهد 

ایــن خبر صحــت ندارد.

محمــد ســتاری بازیکــن جدید مــس کرمان دربــاره دلیل انتخــاب این تیم 
می گویــد: »فصــل گذشــته در تیــم خصوصــی بــه میــدان رفتــم و شــرایط 
بخــش خصوصــی در فوتبــال ایران کمی اذیت کننده اســت. البته شــرایط 
هــوادار خــوب بــود؛ امــا مس تیــم پرطرفدار و ســابقه حضور در مســابقات 
لیــگ قهرمانــان آســیا را داشــته و از نظــر شــرایط مالــی و زیرســاخت ها هم 

مناســب اســت. بــا ایــن اوصــاف تصمیــم گرفتم اینجــا را انتخــاب کنم.«

مهدی رحمتی الکساندر  پاتو محمد ستاری

آخرین محک های سرمربی آلومینیوم اراک تراکتور برنامه ای برای جذب او ندارد دلیل انتخاب مس

دیگر به آن بازی نپردازیم بهتر 
است؛ اما من به هر چیزی که 

آقای قلعه نویی بگوید احترام 
می گذارم و می گویم درست است

جعفر برزگر
روزنامه نگار

روز شلوغ لیگ 
یکی ها

با اعلام باشگاه نساجی، متین 
کریم زاده، مدافع و وینگر چپ 
استقلال به مدت یک فصل دیگر 
برای این تیم بازی خواهد کرد. این 
بازیکن با گرفتن رضایتنامه قطعی 
از تیم استقلال با نساجی به مدت 
یک فصل قرارداد امضا کرد. 
کریم زاده در تعطیلات زمستانی 
به عنوان بازیکن قرضی به تیم 
نساجی پیوسته بود و به همراه این 
تیم قهرمان جام حذفی کشور شد.

ن  نفت مسجد سلیما فع  مدا
به عنوان بازیکن سرباز به تیم 
ملوان خواهد پیوست. مصطفی 
ن  شد ملحق  ی  برا ر  ییج پو نا
ی  صحبت ها ن  ا ملو تیم  به 
موفقیت آمیزی با مازیار زارع 
داشته است و به نظر می رسد 
قرارداد خود را با این تیم نهایی 
خواهد کرد. ملوان که توسط 
بخش خصوصی حمایت می شود 
و با بودجه محدودی وارد بازی های 
این فصل لیگ برتر می شود سعی 
کرده با خرید چند بازیکن باتجربه، 
تیمش را تقویت کند. اکبر ایمانی 
از تراکتور،  محمود مطلق زاده از 
صنعت نفت آبادان،  مجید عیدی 
از نفت مسجد سلیمان، محمد 
قادری از تراکتور و... بازیکنانی 
هستند که حضورشان در انزلی 

قطعی شده است.
تیم های حاضر در لیگ آزادگان 
روز تقریباً شلوغی را پشت سر 
گذاشتند و کم کم آماده حضور 
در لیگ دسته اول می شوند. 
خیبری ها در این بین 2 بازیکن 
فصل گذشته ملوان را جذب 
کردند تا عزم خود را برای لیگ 

برتری شدن جزم کنند.
پوریا غلامی، مدافع راست 2۸ 
ساله فصل قبل ملوان که سابقه 
بازی برای تیم های پدیده، مس 
کرمان و خوشه طلایی ساوه را 
در کارنامه دارد همراه با حمید 
کاظمی ۳۴ ساله که سابقه آقای 
گلی لیگ آزادگان را دارد، به خیبر 
پیوستند و شاگرد فراز کمالوند 
شدند. رضا حسن پور، دروازه بان 
فصل قبل عقاب تهران با عقد 
قراردادی به شهرداری همدان 
پیوست. محمد عابدی، بازیکن 
فصل گذشته قشقایی نیز پس از 
واگذاری امتیاز این تیم به چادرملو 
اردکان، به شهرداری آستارا ملحق 
شد. همچنین آرمین طلایی منش 
قراردادش را با شهرداری  همدان 

تمدید کرد.
محمد ابراهیمی، وینگر 2۳ ساله 
تیم فوتبال سایپا قرارداد خود را 
یک فصل دیگر با این تیم تهرانی 
تمدید کرد تا نخستین بازیکن 
رنجی پوشان لقب  نا تمدیدی 

بگیرد.
یکی  لیگ  زه  تا تیم  همچنین 
شده ون پارس اصفهان موفق 
شد قرارداد 2 بازیکن خود را 
تمدید کند؛ ایمان کیانی و میثم 
جودکی، مدافع این تیم اصفهانی 
قرارداد خودشان را با این تیم 
تمدید کردند و ابراهیم مرادی 
نیز با توافق با مدیران باشگاه، 
از جمع ون پارسی ها جدا شد. 
مهدی حنفی، هافبک 2۹ ساله 
فصل گذشته صنعت نفت آبادان 
نیز، با قراردادی یک ساله به سایپا 
پیوست. همچنین الیاس صالحی 

نیز از ون پارس جدا شد.

بـــازی تدارکاتـــی گل گهـــر بـــا مـــس کرمـــان بـــه  دلیـــل حواشـــی ایجـــاد شـــده و 
اعتراض هایی که به داوری شـــد در اواخر بازی نیمه تمام ماند. البته کرمانی ها 
بـــا یـــک گل از حریف شـــان پیـــش بودنـــد اما تنش هـــا آنقدر بـــالا گرفت کـــه داور 
چاره ای جز قطع بازی نداشـــت. حالا فرزاد حسین خانی، سرمربی مس کرمان 
پـــس از گذشـــت چنـــد روز ترجیح می دهـــد خیلی پخته صحبت کنـــد تا بیش از 
این تیمش را قبل از شـــروع فصل درگیر مســـائل حاشـــیه ای نکند. او می گوید: 
»هـــر دلیلـــی کـــه داشـــت، فکر می کنـــم دیگر بـــه آن بـــازی نپردازیم بهتر اســـت؛ 
امـــا مـــن به هـــر چیزی که آقـــای قلعه نویـــی بگوید احتـــرام می گـــذارم و می گویم 

درســـت است.«
او مصمـــم اســـت در روزهـــای باقـــی مانـــده تـــا شـــروع مســـابقات خریدهایش را 
کامـــل و بازی هـــای تدارکاتـــی در نظـــر گرفته شـــده را برگزار کند: »تیـــم در تهران 
حضور دارد و چند بازی تدارکاتی در نظر گرفتیم. از جمله بازی با پرســـپولیس، 
شـــمس آذر و... ضمـــن اینکـــه قصد داریم بـــه ایفمارک هم برویم. ما بر اســـاس 
نیازمـــان بازیکـــن جـــذب کردیم. هنوز هـــم داریم با تمرکز و تفکر لیســـت مان را 
در پســـت هایی کـــه نیـــاز داریـــم تکمیـــل می کنیم و دنبـــال بازیکنی هســـتیم که 
بتوانـــد در ایـــن پســـت ها مشـــکل مان را حل کنـــد. روز به روز ســـعی می کنیم به 

شـــرایط مدنظر نزدیک شـــویم.«
در فصـــل نقـــل و انتقـــالات برخـــی تیم هـــا هزینه هـــای هنگفتـــی انجـــام دادنـــد و 
دربـــاره مـــس کرمـــان هـــم گفته می شـــد چـــون مشـــکل مالـــی ندارند بـــه راحتی 
می تواننـــد ســـراغ گزینه های شـــان برونـــد. اما حســـین خانی مدعی اســـت که بر 
اســـاس نیازهای شـــان هزینه کرده اند: »مشکل را شـــما، من و هواداران فوتبال 
می دانیـــم. فقط جواب را اینطوری می دهم که مس کرمان شـــرایط مالی خیلی 
خوبـــی دارد ولـــی همانطـــور که گفتـــم با توجه بـــه نیازمان و اهدافـــی که در لیگ 

برتـــر ترســـیم کردیم، یارگیـــری می کنیم.«
او تا امروز برخلاف چند تیم مطرح، ســـراغ دســـتیاران خارجی 
نرفتـــه و ترجیـــح می دهـــد بـــا همـــان نفـــرات داخلـــی وارد 
لیـــگ بیســـت و دوم شـــود: »اگـــر بـــه جمع بنـــدی برســـیم 
کـــه بـــه مربـــی خارجـــی نیـــاز باشـــد حتمـــاً ایـــن کار را 
انجـــام می دهیـــم و مربـــی خارجی بـــه کادرمان 
اضافـــه می شـــود. البتـــه ایـــن تفکـــر 
بـــرای جـــذب بازیکـــن خارجـــی 
هم وجـــود دارد. بازیکن 
خارجی هم مطمئناً 
جـــذب می کنیـــم.« 
فعلـــی  یط  شـــرا و  ا
را  ن  ل کرمـــا تبـــا فو
 : می بینـــد عد  مســـا
»امیدواریـــم مـــس کرمـــان 
به جایـــگاه اصلی خـــود بازگردد. 
ما پیش از این در لیگ قهرمانان آســـیا 
بازی هـــای خوبی انجام دادیم. همین الان هم 
فکر می کنم اســـتان کرمان قطب فوتبال ایران اســـت.«

حسین خانی: هر چه 
قلعه نویی بگوید 

همان است


